
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за прием на деца 

в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 

Столична община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 

г., изм. и доп. (отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 г., 

изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г. 

Уважаеми г-н Чобанов, 

Бих искала да изразя мнението си относно предложените промени в критериите за прием през 
идната учебна година.  

Подкрепям предложението „близнаци“ и „породени деца“ да се извадят от социалната квота. 
Опитът и наблюденията ми от миналогодишната кампания (в район Триадица) показват, че 
точките по тези критерии на практика бяха анулирани, тъй като тези деца бяха накрая на 
социалната опашка, т.е без никаквии шансове за класиране в тази квота, която беше и 
допълнително намалена, въпреки увеличаването на групите, попадащи в нея. Реално 
шансовете на близнаците и породените бяха равни с останалите деца в общата опашка, тъй 
като в крайна сметка се състезаваха (само) в общата опашка.  

Ако се счита, че близнаците и породените деца трябва да имат някаква социална привилегия, 
то трябва да им се предостави реален шанс да се възползват от нея, а миналата кампания 
бяха лишени от тази привилегия, състезавайки се с деца сираци, инвалиди и т.н., които по 
право са с най-много точки. Затова подкрепям предложението. 

Благодаря за отделеното време. 

С уважение, 
Мария Зашева  
 


